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P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 01.04.2015 r.  

 

 

 

W naradzie uczestniczyli :   

      -     Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice 

      -     Pani Ewa Malec – Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej  

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych  

- Pan Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

- ks. Tomasz Pastuszka – Parafia Św. Krzyża   

- Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor W-łu Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i 

Środowiska 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Przedstawiciele KPP Kozienice 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na pierwszą naradę  po wyborach oraz zaproszonych gości powitał  Sekretarz 

Gminy Pan Stanisław Siderski. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Pan Tomasz Śmietanka , który powitał zebranych i 

pogratulował wygranych wyborów. Pan Burmistrz zachęcił nowo wybranych sołtysów i 

przewodniczących komitetów osiedlowych do publicznej służby na rzecz  naszej gminy 

życząc przy tym  owocnej współpracy.  Ponadto omówił zakres działania i współpracy 

jednostek pomocniczych Gminy.  Następnie  złożył wszystkim uczestnikom narady życzenia 

świąteczne.  

 

Ks. Tomasz Pastuszka z parafii Św. Krzyża  poinformował zebranych o peregrynacji Krzyża i 

Ikony Matki Bożej w dniach 14-15  kwietnia 2015r podając jednocześnie szczegółowy plan 

peregrynacji. Zebrani otrzymali pisemną informację z parafii. Na zakończenie złożył 

zebranym życzenia świąteczne.   

 

Ad.1. Programu spotkania 

W dalszej części narady Pan sekretarz przedstawił program narady :  

1. Prezentacja Przewodniczących Jednostek Pomocniczych Gminy. 

2.  Zapoznanie z wnioskami z zebrań w 2015r. 

3. Omówienie zasad inkasa. 

4. Wolne wnioski. 

Następnie pogratulował nowo wybranym sołtysom i przewodniczącym komitetów 

osiedlowych  wygranych wyborów. Omówił przebieg zebrań wyborczych w 

jednostkach pomocniczych gminy, frekwencję oraz  dokonał prezentacji 

przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy. Nawiązując do funduszu 

sołeckiego  zachęcił do czytania prasy sołeckiej w związku z ciągłymi zmianami i 

nowościami. Na dzisiejszej naradzie otrzymali Nr 2 i 3 Gazety Sołeckiej.    
Przewodniczący jednostek pomocniczych otrzymali: 

- wnioski z zebrań wiejskich na 2015rok  

- ogłoszenia Szkolnego Koła Ligi Ochrony Przyrody „Limba” działającego przy PSP w 

Janikowie gdzie wspólnie z Kozienicką Gospodarką Komunalną organizują zbiórkę zużytego 

sprzętu elektrycznego i elektronicznego na terenie sołectw w określonych dniach. 
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- informację dot. numeru kontaktowego koordynatora prac oświetleniowych na terenie Gminy 

Kozienice 

- terminarz wykonania poszczególnych czynności związanych z przeprowadzeniem wyborów 

do walnych zgromadzeń izb rolniczych  

- Uchwałę nr 9/2014 Krajowej Rady Izb Rolniczych z dnia 25 listopada 2014r w sprawie 

zarządzenia wyborów do walnych zgromadzeń izb rolniczych 

- Informację Mazowieckiej Izby Rolniczej dot.  zasad wyborów do Rad Powiatowych 

Mazowieckiej Izby Rolniczej które odbędzie się 31 maja 2015r 

- Plakaty Mazowieckiej Straży Pożarnej dot. zakazu wypalania traw, co zagraża życiu i 

niszczy przyrodę ( rozdane zostały uczestnikom przez Wydział Polityki Społecznej Panią A. 

Sulima- Giza i Pana Marcina Jaska).  

 

Ad.2.Programu spotkania 

Zebrani otrzymali wnioski z zebrań wiejskich w celu sprawdzenia i zgłoszenia ewentualnych 

uwag na następnej naradzie, bądź doprecyzowania treści. Do wniosków do części wsi Pan 

Piotr Maciejewski dołączył ulotki o możliwości odbioru sprzętu A.G.D na rzecz PSP 

Janików. 

W związku z rozdanymi informacjami dot. odbioru sprzętu A.G.D zwrócił się do zebranych z 

prośbą o umożliwienie odbioru w swoich miejscowościach.   

 

Ad.3. Programu spotkania  
Nawiązując do zasad inkasa Pan Sekretarz poinformował zebranych, że w tej sprawie została 

podjęta uchwała. Po upływie 14 dni od daty jej ogłoszenia wejdzie w życie i dopiero zostaną 

podpisane porozumienia w tej sprawie.  

- Pan Andrzej Lenarczyk – Przewóz  zawnioskował, aby podatki i opłaty za śmieci były 

pobierane w tym samym terminie.   

Pan Sekretarz , stwierdził że na obecną chwilę nie ma takiej możliwości aby połączyć te dwie 

sprawy razem.  

- Pan Leszek Matuszewski – Ryczywół zawnioskował o podwyższenie wysokości diet dla 

sołtysów i przewodniczących komitetów osiedlowych.  

 

Pan Andrzej Wołos zabierając głos pogratulował zebranym wygranych wyborów i omówił: 

- temat dot. funduszu sołeckiego - Rada Miejska podjęła uchwałę w tej sprawie. Poprosił, aby 

wnioski były dobrze przemyślane oraz ,że jest możliwość łączenia funduszu między 

sołectwami. 

- budżet obywatelski – być może Rada Miejska w przyszłości  zajmie się tą sprawą.  

-  ujednolicenia pobierania opłat – do rozpatrzenia przez Radę  

- w/s podwyższenia diet – sprawa do rozpatrzenia  

Pani Ewa Malec  złożyła gratulacje powyborcze a następnie omówiła sprawy dot.: 

- modernizacji targowiska miejskiego  

- Spółek Wodnych – pisma w/s opłat i  nie wykonanych zadań zostały wysłane. Pani 

Przewodnicząca zapoznała zebranych z odpowiedzią otrzymaną z Biura Rejonowego Spółek 

Wodnych.  

-   odszkodowań za szkody  spowodowane przez dzikie zwierzęta – dziki. Zostało 

wystosowane pismo w tej sprawie do Koła Łowieckiego. 

- poinformowała że, w dniu 22.04.2015r godz. 12,30 odbędzie się wspólne posiedzenie 

Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Kozienicach  z Komisją Rolnictwa Sejmiku 

Mazowieckiego. 

Przedstawiciel KPP w Kozienicach Pan Karol Pawlak  zwrócił się do zebranych z apelem o 

nie wypalanie traw . Jest to bardzo niebezpieczne  i niszczy środowisko. Zaznaczył, że za ten 

proceder będą stosowane wysokie kary.  

Do przedstawicieli Policji z prośbą o zwiększenie patroli zwrócili się : 

- sołtys wsi: Świerże Górne,  
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- Ryczywołu – postawić znak „zakazać wjazdu” samochodom o dużym tonażu w ul. Długą i 

Browarną oraz do Wilczkowic Górnych .    

- Łuczynowa – zwiększyć patrol Policji Ruchu drogowego pod kątem poruszania się 

samochodów z nadmierną prędkością. 

- Wilczkowice  Górne – zgłosił i prosił o interwencję w/s zdewastowanego przystanku 

autobusowego w Wilczkowicach Górnych : powybijane szyby i pocięta blacha .  

-  Pan sołtys poparł wniosek sołtysa Ryczywołu w/s postawienia znaku „zakazu wjazdu” 

samochodom o większym tonażu na drodze do Wilczkowic Górnych.   

 - Przewodnicząca Komitetu Osiedlowego Nr 6 zaproponowała  spotkanie dzielnicowego z 

mieszkańcami swojego osiedla w celu lepszego poznania się z Panem dzielnicowym. 

W dalszej części narady głos zabrali przedstawiciele Firmy „Cityenergy” Pan: Wiktor Czykier 

i Dominik Paul. Panowie przedstawili zebranym ofertę dot. koszenia i odkrzaczania gruntów 

przy użyciu sprzętu specjalistycznego pól nie uprawnych lub łąk .W miejscach podmokłych i 

nie dostępnych dla sprzętu mechanicznego prace te wykonywane są ręcznie.  Powyższa firma 

zajmuje się  produkcją pelletu z surowców pochodzących z upraw rolnych i łąk a także 

skupem biomasy z przeznaczeniem do współspalania z węglem w elektrowniach.  Chętnych 

zaprosili do współpracy.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Bebelska zaprosiła zebranych na III Festiwal Muzyki Sakralnej 

im. Józefa Furmanika, który odbędzie się 12 kwietnia 2015ro godz. 16,00 w Kościele pw. Św. 

Krzyża w Kozienicach. 

  

Dyrektor Wydziału Gospopdarki Przestrzennej Rolnictwa i Środowiska Pani Teresa 

Starzyńska zapoznała zebranych z programem „Opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kozienice”. Program ten realizowany 

jest za pośrednictwem KGK. Zebrani otrzymali „Informację  dla mieszkańców” dot. 

przeciwdziałaniu  bezdomności zwierząt domowych oraz zbiórki i utylizacji padłych zwierząt 

gospodarskich. Ponadto zaapelowała do zebranych, aby uczulić mieszkańców swoich 

miejscowości w/s zakazu wyrzucania  padłych zwierząt na polach czy w lasach.   

 

Ad.4. Programu spotkania 

 

1.Pani Janina Golik – Świerże Górne zawnioskowała o: 

- wzmocnić bocianie gniazdo które jest usytuowane na wysokim drzewie     

-  zabetonować wyrwaną ławkę na skwerku 

2. Pan Leszek Matuszewski – Ryczywół: 

 - poprosił o koparkę „Kejs”na drogi gminne 

 - nawieźć 3 wywrotki kamienia na drogę ( ul. Browarna i Osiedlowa) 

 - zlecić GDDKiA nasadzenie drzew przy drodze krajowej : ul. Warszawska i Radomska 

 - nawieźć żużla na drogi polne wskazane przez sołtysa 

 - nadać nazwy ulicom na osiedlu domków letniskowych w Ryczywole 

 - oczyścić teren ze śmieci przy ogrodzeniu Cmentarza w Ryczywole 

 - założyć monitoring w PSP w Ryczywole 

 - zamontować stojaki na rowery na ul. Osiedlowej ( sołtys wskaże miejsca)  

3.Pan Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka 

-  odnowienie tablic informacyjnych 

-  ul. Główna – remont tłuczniem do ul. Złotej 

4. Pan Michał Giza – Ruda  

- zakup narzędzi i środków do utrzymania czystości i porządku ( kosiarka spalinowa ew. piła 

spalinowa, paliwo + olej, kontener) 

-  zakup namiotu oraz stolika i krzeseł  

-  zakup sztachet i siatki ogrodzeniowej 

- zakup sprzętu sportowego (słupki, siatka, piłki, tablica do koszykówki) 

- zakup  sprzętu oświetleniowego ( halogeny zewnętrzne + w środku wiaty) 



 4 

5. Pani Krystyna Smolarczyk – Nowiny  

- wyrównanie ul. Podlesie i ul. Gościnnej 

6. Pan Zdzisław Gregorczyk - Chinów 

-   występuje na naszym terenie plaga kleszczy – czy Gmina planuje ich wytrucie? 

-  nawieźć tłucznia i szlaki na drogi dojazdowe do posesji  

- czy coś wiadomo w/s budowy wiaty przystankowej w m. Cztery Kopce ? 

7. Pan Andrzej Kowalski – Kępa Wólczyńska  

- usunąć stare słupy telefoniczne  

8. Pani Hanna Koziarska - Holendry Kozienickie  

- usunąć stare słupy telefoniczne 

9. Pani Krystyna Majdak -  Wólka Tyrzyńska B  

- usunąć stare słupy telefoniczne 

10. Pan Andrzej Lenarczyk   

- kontynuować relację – cały przebieg z posiedzenia sesji Rady Miejskiej 

- poinformował, że stara stodoła (wł. Kuśmierczyk Jan – Cudów 2) grozi zawaleniem a bawią 

się tam dzieci  i wokół niej jest dużo śmieci.  

- zawnioskował, aby sołtysi otrzymali karnety na basen   

11. Pan Ryszard Wolszczak – Wójtostwo 

- posprzątać leżące śmieci od ul. Zielonej do Pana Gurtata 

- uprzątnąć teren przy drodze wzdłuż rzeki 

12. Pan Artur Kobus – Wola Chodkowska  

- wyrównać pętlę tłuczniem przy PSP w Woli Chodkowskiej 

- posprzątać pobocza  ze śmieci w pasie drogi powiatowej od Ryczywołu do Woli 

Chodkowskiej 

13. Pan Artur Gac - Janików  

- zawnioskował o laminowanie ogłoszeń na słupy  

14. Pani Marzena Laskowska – Łuczynów 

- oczyścić  studzienkę ściekową koło Państwa Krześniak 

- postawić kosz na śmieci na przystanku między Panią Chodyra a Woś 

- wysypać czarnoziem i posiać trawę na placu zabaw 

- zamontować halogen i przyłącze elektryczne na placu zabaw 

- załatać dziurę koło Pana Papiernika 

- zamontować słupki na chodniku przy osiedlu  

- wznowić kurs autobusu o godz. 12,00 

16.Pani Aneta Szewc - Samwodzie 

- dokonać naprawy znaku drogowego informacyjnego dot. miejscowości Samwodzie od 

strony Wólka Tyrzyńska B w stronę Samwodzia  

- usprawnić przepływ informacji dot. wdrażanych programów unijnych dla sołtysów jak 

również wydatkowanie funduszu sołeckiego zgodnie z wprowadzanymi zmianami przez Radę 

Miejską. 

17. Pan Arkadiusz Molenda – Komitet Osiedlowy  Nr 4 

- brak pełnej relacji z posiedzeń Sesji Rady Miejskiej 

- brak w BIP-ie wykazu radnych Rady Miejskiej – danych kontaktowych  

18. Pani Bożena Krześniak – Brzeźnica  

- posprzątać śmieci przy  drodze od Brzeźnicy do Mozolic 

 

Na zadane pytania i wnioski na bieżąco odpowiedzi udzielali : 

1.  Pan Stanisław Siderski – Sekretarz Gminy omówił: 

- sprawy dot. wyborów do Izb Rolniczych. 

- składania wniosków z funduszu sołeckiego 

2. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych omówił m.in. sprawy dot.  

- wiat przystankowych 

- remontów dróg szlaką i tłuczniem 

- remontów dróg na terenie miasta i wsi   
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- utrzymania czystości na terenach wiejskich  

     

               Na zakończenie narady Pan Sekretarz  złożył zebranym życzenia świąteczne, 

podziękował  za przybycie informując jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane 

merytorycznym dyrektorom, którzy dokładnie przyjrzą się wnioskom, oszacują 

możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 

 

 

 

. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


